



美國運通 GOURMET CLUB x 萬豪旅享家「萬味奇遇」餐饗活動優惠條款及細則

1. 「美國運通 GOURMET CLUB x 萬豪旅享家「萬味奇遇」餐饗活動優惠」只適用於由美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）於香港簽發的Centurion® 卡、美國運通白金卡、美國運通半島白金卡、美國運通 Explorer® 信用卡及美國運通白金信用卡之基本卡或附屬卡（統稱「合資格美國運通卡」，其持卡人「合資格卡會員」）。合資格卡會員於萬豪旅享家「萬味奇遇」之指定參與餐廳（「參與餐廳」）見條款 2），於條款 2 所述之相關期間，以合資格美國運通卡全數簽賬指定「萬味奇遇」餐饗活動（「合資格簽賬」），可享以下優惠（「優惠」）：
 - 合資格卡會員可透過 Amex Experiences 應用程式預訂參與餐廳之訂座。名額有限，先到先得，訂完即止。每位合資格卡會員於每次預訂最多可預訂四個名額。
 - 合資格卡會員惠顧指定「萬味奇遇」餐饗活動，並於 Amex Experiences 應用程式掃描指定二維碼以兌換「萬味奇遇免費飲品」，可於參與餐廳享免費飲品。每位合資格卡會員於每次預訂最多可享四杯免費飲品。
 - 合資格卡會員惠顧於香港東涌世茂喜來登酒店 - 采悅軒 及 香港柏寧酒店·傲途格精選 - SKYE Roofbar & Grill之指定「萬味奇遇」餐饗活動，可享原價9折優惠。

2. 9月及10月之「萬味奇遇」餐饗活動（「活動」）詳情如下：

參與餐廳：	訂座期：	用餐日期：
香港海洋公園萬豪酒店 - Pier酒廊 地址：香港仔黃竹坑道 180 號香港海洋公園萬豪酒店	2026年8月10日00時01分至2026年9月7日23時59分	2026 年 9 月 8日
香港東涌世茂喜來登酒店 - 采悅軒 地址：香港新界大嶼山東涌怡東路9號香港東涌世茂喜來登酒店 2 樓	2026年8月10日00時01分至2026年9月17日23時59分	2026 年 9 月 18日
香港東涌世茂喜來登酒店 - 海岸扒房	2026年9月2日00時01分至2026年10月2日23時59分	2026 年 10 月 3日



地址：香港新界大嶼山東涌怡東路9號香港東涌世茂喜來登酒店 19 樓		
香港柏寧酒店・傲途格精選 – SKYE Roofbar & Grill 地址：香港銅鑼灣告士打道310號香港柏寧酒店 - 傲途格精選 27樓	2026年9月8日00時01分至2026年10月8日23時59分	2026 年 10 月 9 日

3. 如欲進行訂座，必須透過 Amex Experiences 應用程式進行，名額有限，先到先得。合資格卡會員必須於參與餐廳內堂食並以合資格美國運通卡全數簽賬，方可享有優惠。透過其他第三方預約平台之預訂，不能享用優惠。所有預訂須視乎供應情況而定，預訂將以先到先得方式處理。
4. 如欲享用優惠，合資格卡會員須在「萬味奇遇」用餐日期內出席已訂座的「萬味奇遇」餐饗活動，並於入座時使用 Amex Experiences 應用程式掃描由參與餐廳職員提供之指定二維碼，以兌換「萬味奇遇免費飲品」一杯，並表明使用優惠。於每個用餐日期內，每位合資格卡會員最多可兌換「萬味奇遇免費飲品」一次。每位合資格卡會員和其賓客惠顧指定「萬味奇遇」餐饗活動，每人每次可獲享一杯免費飲品。
5. 優惠不適用於私人活動、婚宴、到會服務、送餐、自取、禮籃、開瓶費、切餅費、購買香煙、雪茄、優惠券或禮券。
6. 參與餐廳之加一服務費及茶芥（如有），將按合資格卡會員之賬單總數目收取，並將以原價計算。
7. 根據香港法例，不得在業務過程中向 18 歲以下人士售賣或供應令人醺醉的酒類。員工保留權利於款待或出售含酒精飲品時要求任何人士出示身份證明文件。
8. 優惠不可轉讓、以及不可兌換現金或轉換其他產品或服務。
9. 所有產品、服務、諮詢及建議均由參與餐廳負責提供予合資格卡會員。美國運通並非上述服務及/或相關產品之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。



10. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通概不負責，法律規定之責任除外。
11. 如對此優惠有任何疑問，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
12. 美國運通及 萬豪旅享家將保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠而毋須事先通知之權利。
13. 如有任何爭議，美國運通及 萬豪旅享家將保留最終決定權。
14. 本條款及細則之英文及中文版本如有任何差別，概以英文版本為準。



AMEX GOURMET CLUB x Marriott Bonvoy, Taste of Wonders Dining Events Offers Terms and Conditions

1. "AMEX GOURMET CLUB x Marriott Bonvoy, Taste of Wonders Dining Events Offers" is only applicable to Basic or Supplementary Centurion® Card, The Platinum Card®, American Express® Peninsula Platinum Card, American Express Explorer® Credit Card and American Express® Platinum Credit Card (collectively, the "Eligible American Express Cards", such holders, "Eligible Cardmembers") issued in Hong Kong by American Express International, Inc. ("American Express"). Eligible Cardmembers who make full payment with an Eligible American Express Card for designated "Taste of Wonders" dining experiences ("Eligible Transactions") at participating restaurants under Marriott Bonvoy, Taste of Wonders (the "Participating Restaurants", see Clause 2) during the period specified in Clause 2 can enjoy the following offers (the "Offer"):
 - Eligible Cardmembers can make reservations at Participating Restaurants via the Amex Experiences App. Quotas are set and based on a first-come-first-served basis while stocks last. Each booking is limited to a maximum of four (4) seats per Eligible Cardmember.
 - Eligible Cardmembers who dine at designated "Taste of Wonders" dining experiences and scan the designated QR code in the Amex Experiences App to redeem a "Taste of Wonders Complimentary Drink" and enjoy a complimentary drink at Participating Restaurants. Each booking is limited to a maximum of four (4) complimentary drinks.
 - Eligible Cardmembers who dine at designated "Taste of Wonders" dining experiences in Sheraton Hong Kong Tung Chung Hotel – YUE and The Park Lane Hong Kong, Autograph Collection – SKYE Roofbar & Grill can enjoy 10% savings on the original price.
2. Details of the "Taste of Wonders" dining experiences (the "Event") in September and October are as follows:

Participating Restaurant	Reservation Period	Dining Date
Hong Kong Ocean Park Marriott Hotel - Pier Lounge and Bar Address: 180 Wong Chuk Hang Road, Aberdeen, Hong Kong Island, Hong Kong	From 00:01 on Aug 10, 2026 to 23:59 on Sep 7, 2026	Sep 8, 2026
Sheraton Hong Kong Tung Chung Hotel – YUE Address: 2/F, Sheraton Hong Kong Tung Chung Hotel, 9 Yi Tung Road, Tung Chung, Lantau Island, Hong Kong	From 00:01 on Aug 10, 2026 to 23:59 on Sep 17, 2026	Sep 18, 2026
Sheraton Hong Kong Tung Chung Hotel – Sunset Grill	From 00:01 on Sep 2, 2026 to 23:59 on Oct 2, 2026	Oct 3, 2026



Address: 2/F, Sheraton Hong Kong Tung Chung Hotel, 9 Yi Tung Road, Tung Chung, Lantau Island, Hong Kong		
The Park Lane Hong Kong, Autograph Collection – SKYE Roofbar & Grill Address: 27/F, 310 Gloucester Road, The Park Lane Hong Kong, Causeway Bay, Hong Kong.	From 00:01 on Sep 8, 2026 to 23:59 on Oct 8, 2026	Oct 9, 2026

3. Reservations must be made through the Amex Experiences App. Quotas are set and based on a first-come, first-served basis while stocks last. Eligible Cardmembers must dine in at Participating Restaurants and must settle the payment in full with an Eligible American Express Card to enjoy the Offer. Reservations made via third-party platforms are not eligible. All reservations are subject to availability and processed on a first-come, first-served basis.
4. To enjoy the Offer, Eligible Cardmembers must dine in the reserved “Taste of Wonders” dining experiences during the Dining Date, scan the designated QR code provided by restaurant staff via the Amex Experiences App upon seating to redeem a glass of “Taste of Wonders Complimentary Drink”, and indicate usage of the Offer. For each Dining Date, each Eligible Cardmember can redeem the “Taste of Wonders Complimentary Drink” once only. Each Eligible Cardmember and his/her guest(s) who order the designated “Taste of Wonders” dining experiences shall be entitled one (1) complimentary drink each time per person.
5. Offers are not applicable to private functions, wedding banquets, catering services, delivery, takeaway, hampers, corkage fee, cake charges, purchase of cigarettes, cigars, coupons or vouchers.
6. The 10% service charge and charge for tea condiments charges (if any) of Participating Restaurants apply and will be calculated based on the original prices.
7. Under the law of Hong Kong, intoxicating liquor must not be sold or supplied to anyone who is under 18 years old in the course of business. Staff reserves the right to request identification at any time when serving or selling alcoholic beverages.
8. Offers are non-transferable, non-exchangeable, and not redeemable for cash or other items.
9. Participating Restaurants are solely responsible for all products, services, consultations and advice offered to Eligible Cardmembers. American Express is not the provider of any of these products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
10. American Express shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the Offers, except for any liability which cannot be excluded by law.



11. In case of any enquiry related to this Offer, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.
12. American Express and Marriott Bonvoy reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate the offers at any time without prior notice.
13. Should any dispute arise, the decision of American Express and Marriott Bonvoy shall be final.
14. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.